ΑΟΡΙΣΤΟΣ  Β΄ ΒΑΡΥΤΟΝΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ

Παρατηρήσεις:
1. Ορισμένα ρήματα δε σχηματίζουν τον Αόριστο με το θέμα του Ενεστώτα και τη συνήθη κατάληξη –σα/ -ψα/ -ξα. 
2. Αυτά μεταβάλλουν το θέμα τους, στην Οριστική Αορίστου παίρνουν τις καταλήξεις του Παρατατικού, ενώ στις υπόλοιπες εγκλίσεις, στα απαρέμφατα και τις μετοχές τις καταλήξεις του Ενεστώτα. Ο Αόριστος αυτός λέγεται δεύτερος. Οι μόνες τροποποιήσεις στις καταλήξεις αυτές αφορούν στον τονισμό, και συγκεκριμένα τους τύπους:
	α. το β΄ ενικό της Προστακτικής Ενεργητικής Φωνής των ρημάτων ἔρχομαι, εὑρίσκω, óρῶ, λέγω και λαμβάνω, τα οποία τονίζονται στη λήγουσα.
	- ἐλθέ, εὑρέ, ἰδέ, εἰπέ και λαβέ.
ΠΡΟΣΟΧΗ: Στα σύνθετα των παραπάνω ρημάτων, ο τόνος ανεβαίνει μέχρι την τελευταία συλλαβή του α΄ συνθετικού. π.χ. κάτελθε, ἄπιδε, ἄντειπε, παράλαβε.
	β. το β΄ ενικό της Προστακτικής Μέσης Φωνής όλων των ρημάτων, τα οποία τονίζονται στη λήγουσα με περισπωμένη.
	- γενοῦ, ἀφικοῦ, ἑλοῦ, αἰσθοῦ, σχοῦ, σποῦ, κ.ο.κ.
ΠΡΟΣΟΧΗ: Στα σύνθετα των παραπάνω ρημάτων, όταν είναι μονοσύλλαβα, ο τόνος ανεβαίνει μόνο αν το α΄ συνθετικό έχει δύο συλλαβές και μέχρι την τελευταία συλλαβή του.
	- προσσχοῦ, προελοῦ αλλά παράσχου, ἐπίσπου, κ.ο.κ.
	- αλλά παραγενοῦ, ἀντιλαβοῦ, κ.ο.κ.
	γ. η μετοχή και το απαρέμφατο Ενεργητικής και Μέσης Φωνής, τα οποία τονίζονται στη λήγουσα, εκ των οποίων το απαρέμφατο Ενεργητικής Φωνής με περισπωμένη:
	- λαβὼν, λαβοῦσα, λαβόν/ ἰδὼν, ἰδοῦσα, ἰδόν/ λαβόμενος-η-ον
	- λαβέσθαι, ἰδέσθαι, ἀφικέσθαι, αλλά λαβεῖν, ἰδεῖν, εὑρεῖν, ἑλεῖν
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